
Vetlanda-Bäckseda kommundelsråd 24/5 2021, 18-19.00 

Närvarande: Harrieth Andersson(KD), Fredrik Johansson(M), Sven-Åke 
Karlsson(S), Anita Gunnar(C) och Lars-Inge Lundgren(VF). 

Hemma hos Lars-Inge. 

Mötet öppnades av ordförande Sven-Åke. 

Sekreterare: Anita 

Justerare: Lars-Inge. 

Föregående mötes protokoll upplästes och lades till handlingarna. 

Positivt att Bäcksedarondellen mot Hökås är färdigställd. 

Bäckstråket: från centrum mot K vamdammen: jättefint, bra satsning. 

Forngårdens servering är en pärla, nära centrum. Viktigt att den kommer igång 
till sommaren! ! 

Viktigt att kommunen uppmuntrar olika organisationer till aktiviteter på 
äldreboendena. 

Vem har ansvar för rastplatsen på Korsbergavägen mellan Stall Bäckseda och 
gångbron?? 

Tydligare skyltning i centrum gällande cykel-/gångbanor för att öka tryggheten 
och undvika skador. 

Bättre underhåll av gatan vid övergångsställena : korsningen 
Storgatan/Stationsgatan.och vid Gretas Blomsterhandel. Hjulspåren sjunkit.Stora 
hål. 

Nästa möte:23/8 kl 18.00 hos Sven-Åke. 

Ordf :Sven-Åke Karlsson Sekr: Anita Gunnar 

Just: Lars-Inge Lundgren 
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